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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş 

din 27 august  2014 
 
 
 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor,   
Încă de la început vreau să vă spun că am primit o scrisoare de mulţumire din 

partea colegilor din Regiunea Nisporeni. Cei care doresc pot citi în Renaşterea 
Bănăţeană un articol în acest sens.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Referitor la acest lucru vreau să vă spun că la turneul internaţional de lupte care a 

avut loc la Sala Olimpia în data de 22 august a fost invitată o delegaţie din Nisporeni 
compusă din 7 sportivi şi un antrenor. Probabil că aceştia au fost cei care au adus 
scrisoarea de mulţumire din partea autorităţilor Raionului Nisporeni.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumim!  
În continuare, declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă 

anunţ că sunt prezenţi un număr de 32 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri 
judeţeni în funcţie.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 333/21.08.2014 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei. 
De asemenea, având in vedere ca au intervenit anumite probleme care sunt 

urgente si nu suferă amânare, si care depind de aprobarea consiliului judeţean, propun 
completarea ordinii de zi cu următoarele proiecte: 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timis la intenţiile de înstrăinare  a unor imobile cu alta destinaţie decât 
cea de locuinţe. 

2. Proiect de hotărâre privind propunerea de prelungire a atribuirii directe pentru 
unele trasee din Programul judeţean de transport de persoane prin curse regulate pentru 
perioada 01.01.2014 – 30.06.2019 unui operator de transport rutier. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării necesara executării lucrărilor 
de asfaltare si modernizare pentru unele drumuri judetene prin programul PNDL. 

Dacă sunt discuţii sau alte propuneri. 
Dacă nu, supun la vot completarea ordinii de zi a şedinţei cu proiectele mai sus 

menţionate şi implicit  ordinea de zi a şedinţei.  
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi  cu 33 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data de 23  iulie 2014. 

Dacă sunt discuţii?  
Daca nu sunt, supun la vot procesul verbal . 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal  cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

 

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate 
pentru achiziţionarea imobilului situat în municipiul Timişoara, Bd. General 
Dragalina, nr. 2, sediul Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Dumitru 
Ciumăgeanu” Timişoara şi efectuarea raportului de evaluare a acestuia. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  de specialitate.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind probarea închirierii prin licitaţie 

publică a unor spaţii din cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
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Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian,  Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan,  
Zamfir Florian şi o abţinere din partea  domnului consilier judeţean Marin Popescu 

 Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
 Cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să motivez de ce m-am abţinut de la vot.   
 Motivul abţineri este foarte simplu. Ştiu că din jumătate din banii din chirie vin către 
spitalul judeţean dar nu trebuie să uităm că banii sunt importanţi şi pentru consiliul 
judeţean.  
 Am văzut că la Oradea s-a achiziţionat un aparat performant de ecografie 3D – 
singurul la nivel naţional în acest moment. Dacă Oradea care are un potenţial economic 
mult mai mic decât al judeţului Timiş poate noi cum putem să închiriem spaţii pentru 
cafenele şi să nu achiziţionăm aparatura necesară? 
 Nu cred că e corectă şi posibilă o astfel de abordare strategică pentru sănătatea 
cetăţenilor din judeţul Timiş şi din acest motiv m-am abţinut de la vot.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Da, observaţia este corectă, însă lucrurile spuse de dumneavoastră nu au legătură 
cu situaţia de la Timişoara. Aici vorbim de spaţii unde nu se pot monta aparate medicale 
întrucât sunt spaţii aflate la intrarea în spital.  
 Chiar dumneavoastră aţi hotărât în şedinţele anterioare să închiriem acele spaţii, 
modalitatea de închiriere şi sumele de bani obţinute  să fie folosite în totalitate de spitalul 
judeţean cu condiţia ca sumele care nu vor fi folosite până la sfârşitul anului să fier 
retrase.  
 

 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării, parţiale a 

anexelor nr. 1 şi 2 ale Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 123 /25.06.2014 
privind aprobarea închirierii unor spaţii din cadrul Spitalului Clinic Judeţean de 
Urgenţă Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
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Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

                                                   
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a atribuirii 

unor trasee din „Programul judeţean de transport persoane prin curse regulate 
pentru perioada 01.01.2014 – 30.06.2019” unui operator de transport rutier urmare 
licitaţiei electronice din data de 08.08.2014, în vederea atribuirii licenţelor de traseu. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile.    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

licenţelor de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse 
regulate speciale unor operatori de transport rutier. 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile.    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

                                                     
Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind alocarea unui spaţiu în Palatul 

Administrativ pentru desfăşurarea activităţii Biroului regional pentru Cooperarea 
Transfrontalieră Oradea -  punctul de lucru din judeţul Timiş pe perioada derulării 
Programului de Cooperare Transfrontalieră pentru Graniţa Ungaria  - România 2014 
-2020. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
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Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan,  
Zamfir Florian.  

Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Înainte de a trece la următorul punct înscris pe ordinea de zi aş vrea să întreb pe 

ce criterii au fost angajate cele două persoane, cine le-a angajat  şi dacă se mai 
angajează alte persoane.  

Întreb acest lucru pentru că în momentul în care am spus că le dăm spaţiul domnul 
Marian Vasile a zis că va angaja nişte persoane vorbitoare de limba maghiară, engleză, 
germană.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, dar din păcate domnul Marian Vasile nu mai poate angaja. Angajările nu le 

face consiliul judeţean ci Biroul Transfrontalier de la Oradea unde este stabilit punctul 
României care ţine legătura cu Ungaria.  

Dacă tot aţi adus în discuţie acest lucru am să-l rog pe domnul Bălasa să ne facă o 
scurtă informare la finalul şedinţei pentru că domnia sa a participat împreună cu colegii 
din Oradea şi Ungaria privind Programul Transfrontalier.  

De asemenea, tot împreună cu domnia sa am participat şi eu la şedinţa care a avut 
loc la Ministerul Dezvoltării şi în care s-au discutat probleme transfrontaliere. Domnul 
Bălaşa o să ne spună care au fost concluziile finale pentru că s-a pus în discuţie 
prinderea spitalului regional în această relaţie transfrontalieră.  Ministerul este de acord şi 
urmează să facem demersurile necesare în acest sens. Probabil chiar în următoarea 
şedinţă o să avem posibilitatea să optăm pentru preluarea spitalului în custodia consiliului 
judeţean. Sperăm să putem face acest lucru împreună cu primăria, dacă şi aceasta este 
de acord.  În funcţie de negocierile cu Ungaria sperăm să putem pune spitalul regional în 
execuţie.  

Sunt două variante.  Una în legătură cu Programul Transfrontalier şi a doua în 
legătură cu modul de finanţare a trei spitale regionale  sau a 11 spitale judeţene. Sperăm 
să fie agreată a doua variantă şi să primim bani pentru toate cele 11 spitale judeţene.  

S-a clarificat şi problema cu ambulatoriul. Aşteptăm contractul semnat pentru că s-
au alocat 12 milioane de euro pentru punerea în funcţiune a Secţiei de Cercetări 
Oncologice.  Această secţie s-a făcut în curtea spitalului judeţean şi în acest sens s-au 
alocat fonduri de la Ministerul Cercetării pentru deschiderea secţiei.  

În concluzie, nu noi suntem cei care fac angajările. Putem doar să insistăm ca 
persoanele care vor fi angajate să corespundă.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Dacă sunt două persoane angajate de Oradea sunt convins că vor apăra interesele 

judeţului Timiş şi toate proiectele noastre vor fi aprobate.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Aşa s-a aprobat iniţial pentru că graniţa cu Ungaria presupune Satu Mare, Bihor, 

Arad şi Timiş.  Din acest motiv s-a decis ca biroul central să fie la Oradea şi  un subbirou 
la Timişoara pentru a ne putea susţine proiectele noastre.  

Fiecare judeţ are angajaţi două persoane care să susţină proiectele pe lângă 
consiliul judeţean. Noi le punem spaţiul la dispoziţie şi încercăm să-i coordonăm pe 
proiectele noastre.  

 
 

Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cotei de 
0,6966% din capitalul social deţinut de Judeţul Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş 
la Societatea „TIMGAZ” S.A Buziaş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind probarea realizării unui punct de 

alimentare cu energie electrică de 20 KV pe o suprafaţă de teren din incinta 
Stadionului „Dan Păltinişanu” Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

                                                  
Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării de către 

Societatea Salini S.P.A Roma Sucursala Bucureşti a unei porţiuni din DJ 681 km 
1+99, 5,  km 2+110 şi km 3+250. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  6 comisii de specialitate, iar Comisia Economica 

a avizat proiectul cu următorul amendament: 
La art. 7 din Convenţie se va introduce un nou alineat nr. 2 cu următoarea 

formulare: „Utilizatorul este obligat sa execute toate reparaţiile care sunt necesare ca 
urmare a deteriorării porţiunilor de drum judeţean, solicitate spre a fi folosite”. 

Rog preşedintele Comisiei Economice să prezinte şi să susţină amendamentul. 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Cunoaştem situaţia drumurilor din alte comune, cum ar fi Coştei, Balinţ, unde în 

urma transportului cu utilaje grele drumul s-a deteriorat.  Sigur că investitorii se angajează 
la început că le vor repara însă în contractul încheiat cu cei care execută lucrările nu este 
trecut ce obligaţii au în cazul în care drumurile sunt deteriorate la finalizarea lucrărilor.  

Din acest motiv am considerat că la art 7 din Convenţie este bine să se introducî 
un nou alineat care să aibă următoarea formulare: „Utilizatorul este obligat sa execute 
toate reparaţiile care sunt necesare ca urmare a deteriorării porţiunilor de drum judeţean, 
solicitate spre a fi folosite”. 

Dacă avem această clauză nu mai este nevoie să trimitem în inspecţie 
reprezentanţii drumurilor judeţene. Acestea pot doar să constate dacă s-au reparat sau 
nu drumurile respective.  

Cred că dacă trecem în Convenţie această clauză, Societatea Scalini sau alte 
societăţi care vor fi în viitor vor înţelege că trebuie să repare porţiunile de drum folosite şi 
deteriorate.  Nu cred că este corect să cheltuim banii consiliului judeţean pentru reparaţia 
drumurilor folosite de alţii care realizează profit.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Observaţia dumneavoastră este corectă. Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
Dacă nu, supun la vot amendamentul propus. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ştefan,  
Zamfir Florian.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ştefan,  
Zamfir Florian.  

 



 8 

Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării numirii 
temporare a domnului Radosav Dănuţ ca manager interimar al Muzeului Banatului 
Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile    
Nu ştiu dacă domnul Radosav Dănuţ s-a întors din concediu dar cred că pot ca în 

numele dumneavoastră şi al colegilor din consiliul judeţean să-i mulţumim pentru modul în 
care şi-a desfăşurat activitatea la Muzeul Banatului.  Sper că veţi fi de acord ca domnia 
sa să treacă la Muzeul Satului.  

Vreau să vă informez că prin câştigarea concursului s-a încheiat la 30.08.2014 
funcţia de manager interimar la Muzeul Banatului a domnului Radosvav.  În aceste 
condiţii vreau să-i mulţumesc pentru modul în care a organizat cel mai frumos eveniment 
la Muzeul Banatului – Prezentarea în premieră a tezaurului la Timişoara cât şi pentru 
întreaga sa activitate desfăşurată în această perioadă la Muzeul Banatului.  

De asemenea, vă informez că s-au încheiat parţial lucrările la Muzeul Banatului. 
Am spus parţial pentru că este încă în derulare consolidarea şi refacerea crăpăturilor la 
faţadă. Urmează să se ia în zilele următoarea o decizie în funcţie de răspunsul primit de 
la Ministerul Culturii, fie pentru refacerea zidului integral, fie pentru refacerea zonei în 
care se află crăpătura. În lunile următoare intrăm în procedura de licitaţie pentru etapa a 
două de la Muzeul Banatului.  

Poate vă întrebaţi de ce nu l-am lăsat în continuare dacă tot a fost aşa de bun în 
această funcţie, însă trebuie să ştiţi că domnia sa nu s-a prezentat la concurs. Nimeni din 
cadrul Muzeului Banatului nu a dorit să se înscrie la concurs pe motiv că salariul 
managerului este mult mai mic decât cel al unui personal de execuţie chiar dacă 
responsabilităţile sunt mult mai  mari. La concursul organizat s-a înscris şi a fost admis un 
singur candidat, respectiv domnul Claudiu Ilaş.  

 
Domnul consilier Marius Martinescu 
Aveţi acordul scris al domnului Radoslav prin care domnia sa este de acord cu 

mutarea la Muzeul Satului? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da avem.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ştefan,  
Zamfir Florian şi o abţinere din partea domnului Rus Alain.  

 
Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Contractului 

de management al domnului Ilaş Claudiu la Muzeul Satului Bănăţean Timişoara. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 12 – Proiect de hotărâre privind numirea domnului Ilaş Claudiu ca 

manager al Muzeului Banatului Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ştefan,  
Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 13 – Proiect de hotărâre privind numirea managerului interimar la 

Muzeul Satului Bănăţean Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.                                                                                                                         
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian şi 
două abţineri din partea domnilor Marin Popescu şi Rus Alain.  
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Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre privind propunerea de desemnare a 
reprezentantului asiguraţilor, delegat din partea Consiliului Judeţean Timiş în 
Adunarea Reprezentanţilor Casei Naţionale de Asigurări de Sănătate. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile.  
Înainte de a vă da cuvântul vă propun să amânăm discuţiile asupra acestui punct 

înscris pe ordinea de zi. Motivul este că nu am reuşit să ne punem de acord cu colegii din 
alianţa şi cei din opoziţie.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Ce condiţii nu au fost îndeplinite? De ce nu s-a putut finaliza propunerea ? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu s-au pus de acord în acest sens şi nu s-au decis cine va fi reprezentantul. Din 

acest motiv am propus să amânăm discuţiile şi am convingerea că până la următoarea 
şedinţă situaţia se va rezolva.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta  
Aş vrea să-mi spuneţi de la cine aţi cerut propuneri? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
De la reprezentanţii partidelor politice din cadrul consiliului judeţean. 

Dumneavoastră sunteţi una dintre propuneri dar ceilalţi nu au reuşit să se pună de acord 
asupra reprezentantului ce va fi desemnat.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Eu doar am întrebat ce condiţii trebuie să îndeplinească şi ce incompatibilităţi sunt.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Doar acordul persoanei. Haideţi să lăsăm până data viitoare. E păcat să supunem 

la vot şi să  nu treacă propunerea dumneavoastră. 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Dacă dumneavoastră nu aveţi nici o propunere atunci vă rog să ne lăsaţi pe noi să 

facem o propunere. Noi avem una.                                                                                                                 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da şi ar fi păcat să nu fie aprobată propunerea dumneavoastră. Nu aş vrea să se 
supere nimeni şi de aceea e mai bine sa amânăm discuţiile. Nu e nici o problemă dacă 
amânăm o lună pentru că avem timp să discutăm şi să ajungem la un acord.  
 
 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta  

Da, dar noi nu am făcut o propunere până acum. De ce nu ne lăsaţi să o facem 
acum? Noi chiar avem o propunere pe care vrem să o facem acum.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, dar eu am făcut un amendament prin care am propus scoaterea proiectului de 

pe ordinea de zi. Îl supun la vot şi dacă va fi aprobat vom amâna discuţiile, iar dacă nu va 
fi aprobat atunci voi spune la vot propunerea dumneavoastră. Aşa este corect.  
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, noi chiar avem o propunere pe care vrem să o facem acum.  

 
  

Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 De vreme ce i-aţi întrebat pe ceilalţi şi nu au avut nici o propunere, de ce nu ne 
lăsaţi să facem noi acum o propunere? De ce trebuie să scoateţi acum proiectul de pe 
ordinea de zi? 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Pentru că eu am făcut un amendament în acest sens.  Dacă amendamentul meu 
nu se aprobă atunci vă las să faceţi propunerea.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Acest reprezentant va primi bani? 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Nu. Nu v-a primi nici un ban.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Domnule preşedinte, dacă dumneavoastră nu aţi discutat cu oamenii 
dumneavoastră să ştiţi că am discutat noi cu ei şi avem o propunere pe care vreau să o 
fac acum şi pe care dumneavoastră trebuie să o supuneţi la vot.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Da o voi supune la vot doar dacă amendamentul meu va fi respins de plenul 
consiliului judeţean.  Aşa prevede regulamentul şi trebuie să ne supunem.  
 
 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 Domnule preşedinte nu cred că este corect să scoateţi proiectul de pe ordinea de 
zi de vreme ce chiar dumneavoastră aţi spus că s-a discutat doar cu anumite partide şi cu 
reprezentanţii partidului nostru nu s-a discutat. Deci, motivul amânării nu există.  
Societatea Pacienţilor – este vorba despre orice asigurat din România  care poate fi un 
reprezentant acolo.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Doamna doctor, trebuie să ştiţi că ultimul reprezentant a fost un medic. Acum nu 
ne-am pus de acord cu Casa de Asigurări de Sănătate dacă următorul reprezentant poate 
fi un consilier judeţean sau nu.  
 
 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta  
 Dar nu despre asta este vorba. În plus, m-am interesat personal şi am aflat că 
poate fi şi consilier judeţean.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Doamna Rus, nu vreţi să mergeţi pe mâna mea? Nu vreţi să aveţi încredere în 
mine? 
 

Doamna consilier judeţean Rus Georgeta  
 Nu. Aş vrea să ascultaţi ce am de spus pentru că lucrez în sistem.  
Reprezentantul asiguraţilor poate fi orice asigurat, medic, ministru, consilier judeţean etc, 
pentru că este asigurat în sistemul de sănătate românesc, iar aceasta este condiţia 
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esenţială.   Un asigurat în sistemul de sănătate nu are nici o altă incompatibilitate în 
această calitate.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
 Dacă îmi permiteţi să intervin, aş vrea  să vă informez că am fost 8 ani în Consiliul 
de Administraţie al CASS Timiş, în calitate de reprezentant al unui patronat. În primul 
rând, consilierii judeţeni,  respectiv doamna doctor Rus Georgeta  trebuie să ştie foarte 
clar că se află în incompatibilitate dacă veţi fi desemnată.  
  

Doamna consilier judeţean Rus Georgeta  
Am spus şi vă repet că nu este vorba despre mine. Nu vă permit să vă pronunţaţi 

la adresa mea pentru că nu este vorba despre mine.  
 

Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Am spus dacă, probabil şi am vorbit în calitate de fost membru în CA al CASS  

Timiş.    
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Aş vrea să ne spună domnul Marcel Mihoc dacă această funcţie a fost retribuită.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
 Da este retribuită, iar ultimul salariu pe care l-am primit a fost în sumă de 82 lei.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Dar aici nu este vorba de reprezentantul în Consiliul de Administraţie al Casei de 
Asigurări Sociale de Sănătate Timiş ci în Casa Naţională de Asigurări Sociale de 
Sănătate.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
 Din Casa Naţională de Asigurări Sociale de Sănătate fac parte preşedintele, 
director general, reprezentanţi ai patronatelor, reprezentanţi ai sindicatelor, reprezentanţi 
ai consiliilor  judeţene, ai primăriilor şi ai ministerului.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Da, mă rog, se pare că dumneavoastră aţi fost favorizat de soartă. Nu ştim dacă şi 
următorul va fi la fel.  
 Acum domnule preşedinte vă rog să mă lăsaţi să fac propunerea.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vă rog să observaţi că aici este vorba de reprezentant în Adunarea Generală a 

reprezentanţilor la nivel naţional şi nu la nivel judeţean.  
 

 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Da, am înţeles acest lucru. Este vorba de casa naţională. Vă rog să discutaţi din 
nou cu colegii dumneavoastră pentru că am înţeles că nu aţi ajuns la nici o înţelegere. 
Poate reuşiţi acum. Dacă doriţi puteţi lua chiar o pauză de consultări.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu am ajuns la un acord pentru că nu ştim care sunt exact condiţiile. Din acest 

motiv am propus şi amânarea.  
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 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
 Dar condiţiile sunt menţionate aici şi acestea sunt: să fie cetăţean român, să aibă 
calitatea de asigurat  şi să nu aibă cazier judiciar. Acestea sunt condiţiile şi nu cred că 
este vreunul dintre noi care nu îndeplineşte aceste condiţii.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da, dar şi eu v-am informat că cel care a fost până acum a fost medic şi am cerut 
amânarea pentru a vedea dacă şi viitorul reprezentant trebuie să fie tot medic sau 
consilier judeţean.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Domnule preşedinte, luaţi o pauză de consultări şi luaţi o decizie. Dacă nu, lăsaţi-
ne pe noi să facem o propunere.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Haideţi domnilor să nu ne mai certăm. Vă promit că personal nu voi accepta 
această funcţie şi nici nu voi aduce pe cineva din afară.  E păcat să desemnăm acum pe 
cineva şi el să nu fie aprobat. Vă propun să-l lăsăm pe domnul secretar să se intereseze 
până la următorul plen şi să ne informeze oficial dacă reprezentantul poate fi sau nu 
consilier judeţean.  Vă promit că nu voi desemna un medic din afară dacă reprezentatul 
poate fi şi consilier judeţean.  
 Prin urmare, supun la vot amendamentul prin care se propune amânarea 
proiectului de hotărâre până la următoarea şedinţă de plen din luna septembrie.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 29 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian şi 4 abţineri din partea doamnelor/domnilor Moldovan 
Paul, Popescu Marin, Rus Alain şi Rus Georgeta.  

 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 Da, dar vă rog să ne invitaţi şi pe noi la discuţii.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Da, vă promit că veţi fi invitaţi la discuţii.  
 
 

Punctul nr. 15 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord 
de parteneriat între Judeţul Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş, Inspectoratul 
Şcolar Judeţean Timiş, Liceul Tehnologic Special „Gheorghe Atanasiu” şi Fundaţia 
„ Sense” Internaţional România. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.                                                                                                                         



 14

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea neexercitării dreptului 

de preemţiune din partea Judeţului Timis la intenţiile de înstrăinare  a unor imobile 
cu alta destinaţie decât cea de locuinţe. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.                                                                                                                         
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind propunerea de prelungire a 

atribuirii directe pentru unele trasee din Programul judeţean de transport de 
persoane prin curse regulate pentru perioada 01.01.2014 – 30.06.2019 unui operator 
de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.                                                                                                                         
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  
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Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării necesară 
executării lucrărilor de asfaltare şi modernizare pentru unele drumuri judeţene prin 
programul PNDL. 

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 19 - Întrebări, interpelări  

  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Precizez ca in mapele dumneavoastră de şedinţă se află: 

1. Situaţia privind sumele de bani cheltuite la sport pe anul 2014. 
2. Programul evenimentelor culturale ce vor fi organizate în luna septembrie. 
3. Scrisoare de mulţumire Raionul Nisporeni 

De asemenea, aveţi informarea cu privire la Ambrozie si dezinsecţie precum şi cea 
cu privire la  sesizare întreruperi curent electric 
 Dacă mai sunt alte discuţii vă invit să luaţi cuvântul  
 
 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 Înainte să înceapă şedinţa un fotograf s-a grăbit să-mi facă poză pentru că m-a 
văzut intrând pe tableta personală. Întrucât şedinţa nu începuse nu cred că era nevoie să 
facă acest lucru cu atât mai mult cu cât începând cu şedinţa viitoare toţi vom sta pe 
tabletele pe care tocmai le-am primit.  
 Am intrat pe tableta mea pentru a calcula cât cost tabletele pe care le-am primit noi 
astăzi. Observ că abonamentul este de 17,5 euro fără TVA, dar care este perioada ? Pe 
câţi ani este acest abonament, 3 sau 5 ani? Şi nu mă refer la atribuirea tabletelor către 
noi ci la costul unui abonament şi costul unei tablete. Care este de fapt costul total? 
 
 Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia Administrarea 
Patrimoniului 
 Noi nu am plătit aceste tablete. Ele au fost recepţionate la valoarea zero dar vor fi 
înregistrate în contabilitate la valoarea reală a tabletei care este de 1.700 lei/buc.  
 

Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Am înţeles că nu am plătit tabletele. Ideea era că puteam face altceva cu aceşti 

bani decât să-i fi dat pe tablete.  
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 Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
 Trebuie să ştiţi că tabletele sunt ofertă în cadrul contractului încheiat. Tabletele nu 
le plătim  şi oricum expira contractul vechi.  
  

Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia Administrarea 
Patrimoniului 

Nu plătim tabletele ci doar valoarea abonamentului în care intra şi aceste tablete.  
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
În acest caz vreau să fac o cerere, acum verbal, dar o depun şi în scris, prin care 

solicit ca tableta pe care am primit-o eu să o pot dona  unui elev cu rezultate forte bune la 
învăţătură dar care nu are posibilităţi financiare să-şi achiziţioneze una.  

 
Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia  
Cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să intervin şi să-i spun doamnei Rus că nu 

se poate face acest lucru. Tabletele sunt date în comodat consilierilor judeţeni, iar un 
lucru dat în comodat nu poate fi dat mai departe.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Ştiu că nu se poate, ştiu că sunt date în comodat, dar eu tot fac cererea. 

Mulţumesc! 
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Vin din nou către dumneavoastră cu rugămintea şi solicitarea în acelaşi timp să 

aveţi o discuţie cu reprezentaţii Drumurilor Naţionale să aplice marcaje pe drumul dinspre 
Vama Cenad. Nu există nici un marcaj pe acest drum şi toţi cei ce vin din afară intră într-o 
zonă nemarcată,  iar până se acomodează cu drumul durează ceva timp şi este foarte 
neplăcut pentru ei.  Aceeaşi situaţie o întâlnim şi pe unele drumuri judeţene, iar acest fapt 
presupune un pericol pentru cei care circulă pe aceste drumuri.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Observaţia dumneavoastră este corectă şi chiar mâine vom transmite o adresă în 

aceste sens reprezentanţilor drumurilor naţionale. Îl rog şi pe domnul Nicolae Bitea să-l 
atenţioneze pe domnul director în acest sens.  

Acelaşi lucru  este valabil şi pentru drumurile judeţene, mai ales pentru cele noi 
făcute.  Vă propun ca la rectificarea de buget să găsim împreună cu domnul director 
Marcel Marcu şi Tătar Gheorghe posibilitatea cumpărării unor maşini pentru tăiat iarba de 
pe marginea drumurilor judeţene, chiar şi a celor comunale.  

Am convingerea că toţi colegii vor fi de acord cu achiziţionarea acestor utilaje.  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Vă mulţumesc domnule preşedinte pentru reiterarea acestei probleme pe care o tot 

aduc în discuţie de la începutul mandatului meu. Sper ca până la finalul mandatului ea să 
se rezolve.  

 
Domnul consilier judeţean Lăzureanu Aurel 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, acum două luni de zile a  fost aprobată 

hotărârea consiliului judeţean pentru combaterea dăunătorilor pe raza judeţului Timiş. 
Menţionez că în conformitate cu programul respectiv trebuia să acţionăm pe o suprafaţă 
de 28.000 ha, cu o valoare de 1.250.000 lei, iar până la această dată s-a realizat acţiunea 
pe o suprafaţă de 30.250 ha cu o valoare de 1.421.750 lei. Diferenţa de 2.2250 ha în 
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valoare de 178.150 lei s-a datorat solicitărilor venite din partea primăriilor din zona 
calamitată unde s-a făcut al doilea tratament, respectiv Gătaia, Denta, Moraviţa, Birda, 
Jamu Mare.  

Menţionez faptul că pentru prima dată Consiliul Judeţean Timiş a executat 
asemenea lucrări indiferent de culoarea politică a primăriilor din judeţ, iar valoarea pe 
hectar a fost în jur de 47 lei.  

În ceea ce priveşte a doua hotărâre adoptată de consiliul judeţean tot acum 2 luni 
privind combaterea ambroziei, vă informez că la acea dată valoarea acţiunii era de 100 
mii lei şi s-au cheltuit până acum 32 mii lei din care pentru tipărit pliante 12.400 lei, media 
publicitate 17.980 lei, Tim Press – anunţ publicitar 1.860 lei. Se pune întrebarea de ce am 
redus atât de mult cheltuielile?  

Ce pot să vă spun este că majoritatea primăriilor, conştiente de faptul că această 
plantă  dăunătoare pentru culturi şi pentru om, au ajutat foarte mult în deplasarea celor 
care a iniţiat această activitate.  

Vreau să vă spun că am pentru fiecare comună în parte toate procesele verbale 
semnate şi ştampilate de primar pentru că dumneavoastră aţi trasat ca sarcină Comisiei 
pentru agricultură să se ocupe în mod deosebit de această acţiune.  Din acest motiv dacă 
cineva doreşte să cunoască mai multe informaţii cu privire la suprafeţele pe care s-a 
acţionat şi sumele care au fost cheltuite îi stau la dispoziţie cu toate actele necesare.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumesc dumneavoastră şi tuturor membrilor Comisiei de agricultură.  Este 

adevărat că timpul nu prea ne-a ajutat şi intermitenţele soare – ploi au făcut ca efectele 
să nu fie tocmai cele dorite. Acum mai sunt şi alte solicitări şi vă anunţ că venim cu drag 
în sprijinul lor dar de data aceasta o vom face doar pentru primăriile care îşi plătesc 
acţiunea pentru că, aşa cum aţi văzut, suma a fost depăşită.  

În condiţiile de soare – ploi care au fost în această perioadă nici rezultatele nu au 
fost cele pe care le-am dorit  dar dacă nu o făceam probabil că dezastru era mult mai 
mare mai ales din cauza ţânţarilor.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, confirm că efectele pe care am mizat atunci când am început 

acţiunea de distrugere a ţânţarilor. Nu ştiu care a fost motivul pentru care acest lucru a 
avut eficienta maximă. Fie concentraţia substanţei nu a fost bună, fie umiditatea a fost în 
exces, fie ceva s-a întâmplat.  Cred că trebuie să revenim asupra dezinsecţiei pentru că 
iată, a apărut pentru prima dată în România o problema destul de grava care aş vrea să 
fie adusă la cunoştinţă, prin intermediul Comisiei de agricultură, al colegilor din 
departamentul de consultanţi pe probleme de agricultură, tuturor fermierilor crescătorilor 
de animale, în special celor de ovine pentru că a apărut o boală extrem de gravă – numită 
Boala Limbii Albastre.   Boala a apărut pentru prima dată în sudul României şi pagubele 
provocate sunt extrem de mari.  

Întrucât acţiunea noastră de dezinsecţie nu a avut efect există posibilitatea apariţiei 
acestei boli şi în judeţul Timiş  şi din acest motiv trebuie informată populaţia din judeţul 
nostru şi trebuie luate măsuri urgente în acest sens prin Direcţia Sanitar Veterinară, astfel 
încât boala respectivă să nu apară la noi în judeţ.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, consideraţi că putem discuta despre posibilitatea unui nou sprijin 

pentru primăriile din judeţ, dar de data aceasta să fie un sprijin acordat doar în proporţie 
de 50% şi diferenţa de 50% să fie suportată de primăria respectivă? Nu vreau să 
acţionăm din nou şi să constatăm că nu are eficienţa necesară.  
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Deci, dacă credeţi că se merită să cheltuim nişte bani şi să reluăm acţiunea de 
dezinsecţie acolo unde mai este necesar şi primăriile sunt dispuse să suporte 50% din 
suma necesară, atunci nu ne rămâne decât să aprobăm acest lucru printr-o hotărâre de 
consiliu. Dacă mai amânăm atunci o să fie prea târziu.  

Mai există varianta să suportăm noi transportul cu condiţia ca ei să asigure soluţia 
de dezinsecţie. În acest fel eliminăm discuţiile şi nimeni nu mai poate spune că soluţia 
luată de noi nu a fost bună sau că a fost prea slabă.  

Aş vrea să decideţi acum dacă sunteţi sau nu de acord, să facem o propunere pe 
care să o supunem la vot şi să o concretizăm într-o hotărâre a consiliului judeţean ce va fi 
aprobată în şedinţa de plen din luna septembrie. Aşa cum am spus timpul ne presează şi 
nu mai putem amâna.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, în ceea ce priveşte ţânţarii cred că măsura trebuie luată 

imediat. Dacă aşteptăm până la plenul viitor o să fie prea târziu.  Trebuie să luăm măsuri 
urgente pentru a preveni eventualele pagube ce pot fi provocate de ţânţari.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci sunteţi de acord să suportă cheltuielile în proporţie de 50% la comunele care 

solicită sprijinul nostru în acest sens sau vreţi să suportăm doar transportul? Apropo, cât 
înseamnă valoarea transportului din suma de 47 lei/ha domnule director Doroş? Care 
este valoarea transportului şi care este valoarea soluţiei? 

 
Domnul Doroş Marţian – director Direcţia Prestări Servicii Timiş 
37 lei este valoarea transportului şi 10 lei valoarea soluţiei/ ha.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest caz ce variantă alegem? Dacă alegem să suportăm transportul înseamnă 

că suportăm noi totul. 
 

 Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
 Am discutat cu primarii unor comune cu privire la acţiunea consiliului judeţean de 
dezinsecţie şi să ştiţi că în unele zone a avut eficienţă zero. Nu vreau să dau numele 
primarilor pentru că s-ar putea să aibă probleme, întrucât mulţi dintre ei sunt şi de la PSD. 
 Concentraţia soluţiei a fost bună, soluţia însăşi a fost bună, se pare că motivul a 
fost transportul. Mai exact elicopterele cu care s-au acţionat nu au fost tocmai cele mai 
performante.  Nu ştiu cum ar trebui să arate, nu mă pricep la astfel de lucruri tehnice, dar 
în contextul în care temperaturile au fost foarte ridicate  şi momentul zilei ales nu a fost 
cel mai prielnic pentru a da cu acele soluţii se pare că soluţia nu a ajuns la sol  în 
cantitate suficientă pentru a distruge aceşti ţânţari.  
 Chiar dacă domnul director Doroş nu ia în serios ce spun eu, totuşi vreau să ştiţi că 
este părerea unui necunoscător care a auzit un mesaj al reprezentanţilor acelor 
comunităţi. S-ar putea să greşesc. Nu ştiu, dar aceasta este părerea mea.  
 
 Domnul consilier judeţean Lăzureanu Aurel 
 Domnule preşedinte, vreau să ştiţi că s-a respectat întocmai concentraţia 
substanţei respective de 0,05%  şi cantitatea de soluţie dată la ha a fost de 50 litri. Am 
avut o situaţie deosebită pentru luna iulie când temperaturile au fost ridicate şi 
precipitaţiile abundente. Nu s-a mai întâlnit o asemenea umiditatea în luna iulie de 136 
l/m.p fapt care a afectat grâul şi o mare parte din acesta a încolţit în spic.  
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 Cred că datorită umidităţii foarte ridicate în unele zone efectele nu au fost eficiente 
100%. Nu vreau să iau apărarea aviaţiei utilitare, dar să ştiţi că am lucrat şi eu timp de 40 
de ani ca director la staţiunea didactică şi acţiunile împotriva bolilor şi dăunătorilor le 
făceam cu aviaţia utilitară. Pe acea vreme plăteam 100 lei/ha, iar acum  consiliul judeţean 
plăteşte cea mai mică sumă, respectiv  47 lei/ ha inclusiv produsul.  
 De asemenea, este pentru prima dată când consiliul judeţean face tratamente pe o 
suprafaţă de 3000 ha la Municipiul Timişoara deşi un era integrat în acţiune.  Sunt de 
acord cu domnul Lelescu şi cu propunerea dumneavoastră domnule preşedinte, iar dacă 
considerăm că este necesar ca acum şi nu mai târziu, putem să reluăm acţiunea de 
dezinsecţie în localităţile în care este necesar acest lucru. Dacă nu o facem acum, după 
10  septembrie temperaturile încep să scadă şi ţânţari dispar.  
 Haideţi să votăm acum dacă mergem pe varianta să suportăm noi 50% din 
cheltuieli  şi 50% localităţile care fac dezinsecţia.  
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da, facem acest lucru doar la solicitarea primăriilor pentru că poate unele primării 
nu mai au nevoie.  
 
 Domnul consilier judeţean Popescu Marin 
 Domnule preşedinte cer permisiunea să-l întreb pe domnul Lăzureanu de ce în 
marile landuri din Germania nu există ţânţari indiferent de zonă?  De ce acolo se poate şi 
la noi nu? Să fie vorba  de o strategie de alocări bugetare, să fie vorba de o strategie 
anuală în care acţiunile se fac permanent fără a aproba consiliile judeţene anumite sume 
pentru că ele se prind în buget la început de an  sau există oameni care gândesc anticipat 
şi au o viziune cu privire la comunităţile pe care le păstoresc? 
 
 Domnul consilier judeţean Lăzureanu Aurel 
 Noi avem un climat continental estic unde temperaturile în ţară noastră comparativ 
cu cea din ţările din vest  sunt mult mai ridicate.  De asemenea, trebuie să ştiţi că ei fac 
tratamente împotriva buruienilor, a bolilor şi dăunătorilor de 4-5 ori mai mult ca noi fapt ce 
face ca şi efectul acestor tratamente să dea rezultate mult mai bune, iar intensitatea 
insectelor să fie mult mai mică.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Vă supun la vot propunerea prin care acordăm sprijin financiar în proporţie de  50% 
primarilor care  solicită acest lucru.  
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru  
 Avem timp fizic să facem acest lucru dacă aprobăm astăzi.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dacă aprobăm astăzi, da. Chiar de mâine pot veni solicitările scrise. 
 
 Domnul consilier judeţean Lăzureanu Petre 
 Dacă aprobăm astăzi şi timpul este favorabil avem timp să facem aceste 
tratamente până pe data de 10 – 15 septembrie.  
 
 Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
 Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi aş vrea să fac o altă propunere care vine 
în sprijinul primăriilor. Este o propunere care poate fi controlată şi controlabilă. O 
chestiune mai arzătoare şi legată de aceasta este cea care priveşte ambrozia întrucât în 
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această lună are apogeul.  Mii de persoane sunt afectate în acest moment de ambrozie. 
De aceea vă întreb dacă nu am putea face o cofinanţare pentru primării cu ajutorul căreia 
să poată achiziţiona utilaje care să tundă terenurile chiar dacă acestea sunt proprietate 
publică sau privată.  
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Eu sunt de acord cu observaţia dumneavoastră dar cred că trebuie să vorbim cu 
domnul director Sergiu Bălaşa să iniţiem un program judeţean  în acest sens pentru că 
acest lucru presupune o valoare destul de mare pe care nu ştiu dacă consiliul judeţean o 
poate suporta. Nu uitaţi că este vorba despre 99 de primării şi avem nevoie de sume 
foarte mari pentru a putea cumpăra astfel de utilaje.  Sunt de acord cu propunerea 
dumneavoastră dar, trebuie să analizăm fiecare detaliu şi apoi să prindem într-un proiect 
de hotărâre ce va fi supus dezbaterii aprobat de Consiliul Judeţean Timiş. 
           E nevoie de un program european în care să venim si noi cu o parte din 
cofinanţare, dacă discutăm de judeţul Timiş. Dacă discutăm de fiecare localitate în parte 
atunci fiecare ar trebui să vină cu cofinanţare din partea ei. 
            E foarte delicat să discutăm acum despre cumpărarea utilajelor de curătit păşunile 
şi drumurile pentru că avem nevoie de sume foarte mari. Da, am spus că o să căutăm 
posibilitatea cumpărării a două utilaje pentru curăţirea drumurilor atât pentru circulaţie cât 
si pentru combaterea buruienilor de pe marginea drumurilor. Dacă discutăm de curăţirea 
păşunilor, a drumurilor, a grădinilor unde există ambrozia,atunci e foarte dificil de realizat. 
          Din acest motiv vă propun să propunem pentru bugetul de anul viitor să fie 
introdusă o sumă pentru ambrozie şi ţânţari astfel încât, atunci când va fi nevoie să nu 
mai aşteptăm aprobarea sumei şi să acţionăm la timp. Poate  fi o sumă aproximativă cu 
cea de anul acesta pusă la dispoziţia Comisiei de agricultură care să poată fi folosită 
pentru ambrozie si pentru ţânţari. În acest fel nimeni nu ne mai poate reproşa că acţiunea 
nu s-a făcut l-a timp. 
            De aceea vă propun să fim de acord cu acest lucru. Aprobăm de la început 
introducerea sumei în buget pentru a face acest lucru. 
            Acum vă supun la vot propunerea cu cofinanţarea 50% pentru primăriile care 
solicită în scris sprijin pentru reluarea acţiunii de dezinsecţie. 
   
  Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
          Nu cred că mai avem timp fizic să facem acest lucru dacă aprobăm acum. Suntem 
la 1 septembrie şi probabil în doua săptămâni temperaturile vor scădea considerabil.            
Vreau să vă spun domnul preşedinte că în comuna Giroc elicopterul aviaţiei utilitare a 
apărut în a doua tură a dezinsecţiei, abia luni. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
          Adică acum două zile?Este imposibil si se poate verifica acest lucru. 
 

 Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
  Vă propun să facem un amendament  la vechea hotărâre ,îl aprobăm si banii care 

îi aprobăm acum să fie cheltuiţi în cofinanţare cu primăriile care solicită acest lucru. 
  În această situaţie hotărârea este valabilă,amendamentul va fi aprobat de mâine 

si poate acţiona acolo unde este necesar. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Nu dăm nici un amendament. Aprobăm o hotărâre a Consiliului Judeţean prin care 

se subvenţionează cu 50% acţiunea de dezinsecţie la primăriile din judeţ care solicită în 
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scris acest lucru. Avem dreptul să supunem la vot această hotărâre care va fi redactată 
ulterior. 

  Deci,supun la vot proiectul de hotărâre prin care să acordăm cofinanţarea cu 50% 
a primăriilor care solicită o nouă tură de dezinsecţie. Aceasta trebuie să se facă până la 
15 septembrie pentru a avea efectul dorit. Prin urmare,până la 15 septembrie acordam 
ajutor in proporţie de 50% tuturor primăriilor care solicită acest lucru. Sperăm să-i putem 
ajuta pe toţi pentru că există şi posibilitatea să nu-i putem ajuta dacă vin prea mulţi într-o 
perioadă atât de scurtă. Sunteţi de acord să dăm o astfel de hotărâre?Atunci vă propun la 
vot hotărârea privind suplimentarea sumelor acolo unde este nevoie şi la solicitarea 
primarilor. 

 
 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan,  Zamfir Florian şi o abţinere din partea domnului Rus Alain.  

Daca mai sunt alte discuţii? 
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 

          Aş vrea să trec de acest subiect deşi dincolo de toate discuţiile tehnice ale 
specialiştilor care sunt foarte pertinente, rămâne ambrozia o problemă majoră pentru 
sănătatea cetăţenilor. Vă amintesc că această problemă o discutăm încă din aprilie si 
împreună cu domnul Juravle am spus să nu ne limităm doar la tipărirea de pliante 
informative pentru că nu rezolvăm nimic. 

De asemenea, vă asigur că toate primăriile au utilaje de cosit si distrus ambrozia 
dar nu e vorba de culturi ci de spaţiile intravilane din interiorul comunei, de locurile de 
joacă, de locurile pe unde trec copii etc. La acestea ne referim şi credeţi-mă primăria 
poate să cosească în câteva zile aceste locuri pentru că toţi au utilaje în acest sens. 
Închei acest subiect spunându-vă că există doar o singură circulară dată primăriilor cu 
obligaţia să cosească planta pe care aţi pozat-o şi aţi pus-o cu acele pliante. dar cu 
pliantele nu distrugem planta şi nu împiedicăm rinitele alergice astmul pe care îl 
declanşează planta. 

 Vroiam să vă atrag atenţia,în mod foarte serios,asupra unui aspect deosebit de 
grav în legătură cu sănătatea nou-născuţilor. După cum ştim încă din anii 60-70 se face 
vaccin nou - născuţilor în primele 5 zile de viaţă împotriva tuberculozei. 

 Din 1995 se face vaccin Engerix B - împotriva hepatitei B care la noi nu a fost 
adus de foarte mult timp, până acum câteva luni. 

  Acest vaccin se face în primele 24 de ore de viaţă. De câteva luni lipsesc cele 
două vaccinuri. Este un flagel tuberculoza. Sunt ţări civilizate care au eradicat şi nu se 
mai aplică vaccinarea. 

     La noi nu e cazul. La noi se aplică vaccinarea  fără să-si permită cineva să 
oprească 6-7 luni de zile pentru că nu s-a făcut licitaţia 2014 pentru aceste vaccinuri.            
Nu ne putem permite ca naţiune,ca sistem de sănătate să putem face aşa ceva. Din acest 
motiv să vă rog să luaţi legătura cu cele două maternităţi să-şi ia măsuri de urgenţă. 

    În plus aş vrea să primesc la şedinţa viitoare o explicaţie din partea lor în care să 
ne spună de ce au lipsit în această perioadă cele două vaccinuri extrem de importante 
pentru nivelul sănătăţii. Ştim că TBC si hepatita B sunt boli ale sărăciei şi noi nu ne putem 
permite să întrerupem aceste vaccinări. Mai mult decât atât, în funcţie de aceste două 
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vaccinări din maternitate depinde toată schema naţională de vaccinare. Dacă ele nu sunt 
făcute la timp schema naţională de vaccinare este dată peste cap pentru că după ieşirea 
din maternitate nou-născutul este preluat de medicul de familie şi la două luni când aplică 
prima inoculare, medicul de familie o face, teoretic, la două luni distanţă după primele 
vaccinuri . Când le mai face medicul de familie dacă primele vaccinuri nu au fost făcute?  

   Deci toată schema de imunizare de care depinde sănătatea bebeluşilor – viitor 
adulţi, este modificată. Ei devin imuni la aceste două boli dacă sunt vaccinaţi corect. Nu 
vă spun ce se întâmplă în cazul în care ei nu sunt vaccinaţi.  

Prin urmare, insist să primim o explicaţie din partea celor  două maternităţi,  să ne 
spună de ce au permis să lipsească cele două vaccinuri. Indiferent de motiv trebuia să 
ceară ajutorul nostru şi atunci alocam rapid nişte sume pentru achiziţionarea lor. Nu 
dădeam banii pe tablete, nu pe sport ci pe salvarea vieţii copiilor.  

Vreau să ştiu cum îşi conduc de acum în colo cei 420 de medici de familie din 
judeţul Timiş schema de vaccinare. Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sigur că problema medicamentaţiei în spitale ne cam depăşeşte dar sunt de acord 

cu observaţia dumneavoastră şi ştiţi că de fiecare dată am fost operativi atunci când s-a 
pus problema sănătăţii.  

 
Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia   
Domnule preşedinte vă rog să-mi permiteţi să spun câteva cuvinte.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă rog doamna consilier.  
 
Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia   
În cursul zilei de ieri, toate maternităţile din judeţul Timiş au primit vaccinuri BCG. 

Medicii de familie au fost anunţaţi prin sanepidul din zona respectivă să-şi mobilizeze 
copii pentru a fi vaccinaţi. Astăzi la mine au fost vaccinaţi 3 copii care nu au primit vaccin 
BCG.  

Această lipsă a vaccinului nu este pentru prima dată când se întâmplă. S-a mai 
întâmplat în primăvara  anului 2012 şi s-a adus vaccin BCG din Danemarca care s-a 
dovedit că nu este un vaccin bun pentru clima noastră întrucât a dat reacţii adverse cu tot 
felul de adenopatii. Adevărul este că Institutul Cantacuzino nu şi-a reluat încă activitatea 
pentru că trebuie redotat conform normelor europene.  

În privinţa vaccinului care se face în prima zi de viaţă a nou născutului, contra 
hepatitei B, e adevărat că acesta nu a fost adus. El se aduce tot din altă parte pentru că 
institutul nostru nu este încă dotat pentru a produce acest vaccin.  Cred că măsurile care 
se pot lua este ca întotdeauna la sfârşitul anului pentru anul viitor să se facă licitaţii pentru 
procurarea acestor vaccinuri.  

Referitor la vaccinările pentru 2 luni, 6 luni împotriva hepatitei acestea au venit în 
cursul zilei de ieri şi toţi medicii de familie au primit acest vaccin.  Dovadă că eu am şi 
făcut câteva vaccinări.  

E adevărat că nu este bine pentru că acest decalaj care se face între obligativitatea 
vaccinării în prima zi de viaţă şi la externarea din maternitate expune sugarul la pericol. 
Dar organizarea de licitaţii în timp util este soluţia cea mai bună.  

Schema de recuperare o cunoaşte şi colega mea doamna doctor Rus Georgeta, 
vaccinările se pot recupera în termen de 28 de zile. Deci, dacă un vaccin nu a fost făcut 
următorul se poate face la 28 de zile.  
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Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Da, dar vaccinul lipseşte de 6 luni. Atunci unde sunt cele 28 de zile? Înţeleg 

doamna doctor că sunteţi solidară şi cu mine – ca şi medic, dar acum văd că sunteţi de 
altă părere.  

 
Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia 
Doamna doctor, vaccinul BCG lipseşte la noi în judeţ din luna iulie, iar acum 

suntem în luna august.  Copii din luna iunie au primit vaccin BCG, doar cei născuţi în luna 
iulie nu au primit  acest vaccin.  

 
 
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Am bilete de externare din maternitate cu data din primăvară unde se spune clar – 

lipsă vaccin BCG.  O să vi-l aduc să vedeţi şi să vă convingeţi.  Nu vorbesc ce nu ştiu, dar 
să ştiţi că lucrurile sunt foarte grave.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Mă bucur că intrăm în problemele tehnice ale fiecărui domeniu dar vă rog să vedeţi 

care sunt drepturile noastre ale consilierilor judeţeni, ale preşedintelui care ne permit să 
intervenim în anumite situaţii. Eu personal vă propun să găsim de fiecare dată soluţii.  

 
Doamna consilier judeţean Radu Marina 
Domnule preşedinte, revin la rugămintea pe care v-am făcut-o acum ceva timp. S-a 

discutat aici despre DJ Timişoara – Cenad. Cele două treceri de cale ferată care în mod 
normal ar trebui să fie semnalizate nu sunt. Dacă tot faceţi adresă către Drumurile 
Naţionale vă rog mult să amintiţi şi cele două treceri de cale ferată. Poate că împreună cu 
cei de la CFR în această perioadă reuşim să găsim înţelegere şi sprijin în rezolvarea 
acestei probleme.  Ne semnalizarea lor este un real pericol pentru cei din zonă şi nu 
numai.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Domnule director Tătar Gheorghe vă rog să faceţi adresele către CFR şi Drumurile 

Naţionale în care să solicitaţi semnalizarea celor două treceri de cale ferată. Pentru 
asemenea intervenţii este normal să găsim soluţii.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule preşedinte, am auzit astăzi o propunere interesantă făcută de domnul 

Marin Popescu şi cred că nu trebuie să trecem aşa uşor peste ea. Este vorba de sprijinul 
acordat primărilor pentru achiziţionarea utilajelor în vederea distrugerii ambroziei şi a 
ţânţarilor. Oricât ne-am strădui nu vom distruge ţânţarii dacă stropim din avion. În 
Germania se folosesc utilaje terestre. Aceste utilaje pot fi combinate şi pot fi folosite atât 
în zonele locuibile cât şi în cele nelocuibile.  

Ideea este să prindem pentru anul viitor o cofinanţare cu 50% sau chiar mai mult 
pentru primăriile care vor cumpăra aceste utilaje. Atunci vom avea o eficienţă mai mare, 
iar primarul respectiv nu va mai spune că noi suntem de vină pentru că va acţiona el 
direct.  

Eu consider că este o chestiune interesantă care va avea rezultate.  
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Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Referitor la aceste utilaje v-aş ruga să analizaţi posibilitatea ca atunci când le 

achiziţionăm să facem atribuire directă la societăţile din subordinea consiliului judeţean pe 
modelul Primăriei Timişoara pentru a nu mai pierde timpul cu licitaţii şi alte proceduri. Ne 
trezim în situaţia că după ce cumpărăm cele două utilaje trebuie să participăm la o licitaţie 
pentru amenajarea laterală a drumurile judeţene.   

Pe de altă parte pentru partea juridică şi contabilitate poate adoptăm o hotărâre a 
consiliului judeţean cu privire la tot ce înseamnă acest lucru, inclusiv cu restaurantul de la 
subsolul clădiri.  Dacă avem o societate a noastră să facă toate aceste operaţiuni prin 
atribuire directă.  

În al doilea rând aş vrea să ne spună domnul vicepreşedinte Călin Dobra care este 
situaţi maşinilor ATOP care se află de mai bine de 6 luni în parcare în afara oraşului şi nu 
sunt date la poliţie. Ce se întâmplă? Mai trebuie să adoptăm noi o hotărâre? 

În al treilea rând, în legătură cu spitalul judeţean, după ce dumneavoastră m-aţi 
chemat odată la Spitalul Odobescu şi am discutat împreună cu şefii de comisii ce să 
facem cu investiţiile şi reparaţiile din cadrul spitalului judeţean, sunt în posesia a 4 adrese 
prin care cei de la spitalul judeţean ne roagă să facem o rectificare şi acea sumă de bani 
să o împărţim pe alte capitole.  

Rugămintea mea către Serviciul Investiţii este să analizeze cât mai repede situaţia 
şi să putem plăti acolo tot ceea ce au făcut până acum. Noi spunem că-i ajutăm dar ei nu 
pot plăti lucrările realizate. Au făcut anveloparea exterioară şi începe să arate bine, 
dumneavoastră aţi dat dispoziţie să facem cele 3 lifturi cu care se poate urca separat la 
sala de operaţii, însă nu au posibilitatea să facă alte lucrări şi să le plătească pentru că nu 
s-a făcut o rectificare în cadrul aceleiaşi sume de bani. Ei nu vor bani în plus.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Pentru lifturi am promis că vom da bani în plus.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Da, dar există aceste adrese.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
La spitalul judeţean s-au alocat 38,5 milioane lei şi am promis că pentru lifturi vor 

primi în plus dacă se găseşte posibilitatea ca banii să fie mutaţi pentru Maternitatea Bega, 
deci până la 45, diferenţa de 6-7 milioane va fi alocată pentru lifturi. Tot la spitalul 
judeţean am decis că pentru lucrările care nu se mai pot face anul acesta să luăm sumele 
chiar şi pe cele care vin din închirieri şi nu sunt cheltuiţi până la sfârşitul anului.  

În aceste condiţii ei au aproximativ 10 miliarde de lei cheltuieli efectiv făcute pe 8 
luni, iar noi mai avem 25 -26 care trebuie cheltuiţi efectiv. Nimeni nu-i opreşte să-şi ducă 
lucrările până la final. Am discutat că vom aloca 6-7 miliarde la Spitalul Bega, iar pentru 
diferenţa de 19 -20 trebuie să vină cu deconturile.  

Profit de faptul că în sala sunt toţi directorii instituţiilor subordonate şi vă anunţ că 
aţi făcut cereri pentru suplimentarea sumelor la rectificarea de buget exact cu ce  aţi avut 
la începutul anului şi nu s-a aprobat în totalitate. Nu uitaţi că rectificarea vine undeva la 
sfârşitul lunii septembrie sau mai devreme dacă vine rectificarea de la nivel naţional şi 
atunci degeaba faceţi cereri de finanţare a investiţiilor  pentru că nu aveţi timp să le 
finalizaţi. Nu cereţi bani pentru anul acesta ca să faceţi lucrări anul viitor pentru că nu e 
corect.  

Vă rog să vă uitaţi la execuţia bugetară pentru că vom relua discuţiile cu toate 
instituţiile pentru a putea avansa sume mai mari acolo unde este absolut necesar sau 
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sunt lucrări deja demarate. Pentru acest lucru o facem cu plăcere, dar vă rog nu cereţi 
sume de bani pentru lucrări pe care nu le puteţi termina.  

 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
Aici ar trebui să facem o analiză serioasă a investiţiilor să vedem valoarea notelor 

de renunţare pentru că despre acest lucru discutăm la spitalul judeţean. Sunt bani pentru 
care dacă nu facem o evaluare acum rămân necheltuiţi la sfârşitul anului. Cred că e 
timpul ca măcar acum să reaşezăm acele note de renunţare şi să le punem prioritar pe 
cele impetuos necesare şi nu vorbesc doar despre cele de la spitalul judeţean ci de toate 
investiţiile pe care le avem.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Referitor la întrebarea domnului Mihoc cu privire la autovehiculele achiziţionate prin 

ATOP vă informez că din punctul nostru de vedere, al consiliului judeţean, s-au făcut 
toate demersurile pentru achiziţionarea celor 7 autovehicule care vor fi predate 
inspectoratului de poliţie.  Firma care a câştigat licitaţia a reuşit până în prezent să 
înmatriculeze doar 4 autovehicule. Este o procedură mai greoaie pentru că sunt 
autovehicule cu regim special, ele având nişte rampe speciale de iluminat.  Sperăm ca 
până la mijlocul lunii septembrie toate cele 7 autovehicule să fie înmatriculate, să aibă 
cartea de identitatea pentru a le putea recepţiona la consiliul judeţean şi pentru a putea 
face plăţile.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Rugămintea mea este ca până la următoarea şedinţă de plen să veniţi, fie cu 

informarea că maşinile au fost înmatriculate şi predate, fie cu nota de renunţare la licitaţie 
integral.   

Domnul Mihoc are dreptate. Noi le-am licitat încă de la începutul anului trecut. Ele 
sunt licitate pe anul 2013, acum se încheie anul 2014 şi problema nu este rezolvată.  Vă 
rog ca împreună cu domnul secretar, cu Serviciul juridic  să verificaţi din nou ce înseamnă 
contractul şi licitaţia şi dacă nu sunt livrate autovehiculele până în momentul în care încep 
şedinţele de comisii atunci să veniţi cu un proiect de hotărâre prin care să reziliem 
contractul. Ori ni le dau pe toate ori reziliem contractul. Pe bucăţi nu le luăm.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Domnule preşedinte nici nu le putem recepţiona pe bucăţi pentru că în contract 

este prevăzut că recepţia se face pentru toate cele 7 autovehicule. Ni s-a solicitat de firma 
respectivă să facem recepţie parţială pentru fiecare maşină în parte dar nu se poate face 
acest lucru, iar pentru că s-a depăşit termenul de livrare al maşinilor firma care are 
această obligativitate va suporta penalităţile pentru depăşirea termenului.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Că ei plătesc penalităţile nu ne ajută cu nimic. Dacă am aprobat achiziţionarea a 7 

maşini pe anul 2013 şi firma respectivă nu este în stare să le livreze până în 15 
septembrie atunci să se prezinte în plen rezilierea contractului. Între timp, împreună cu 
Direcţia economică şi Serviciul juridic faceţi calculele necesare să vedem care sunt 
daunele şi să reluăm licitaţia.  

Dacă vin firme de doi lei care doar participă la licitaţie fără să finalizeze achiziţia, 
atunci să plătească.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa  
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S-a discutat astăzi foarte mult despre cofinanţare şi dumneavoastră aţi punctat 
foarte bine ideea de a ne mai uita şi pe contul de execuţie bugetară pentru a vedea ce se 
mai poate corecta, iar sumele alocate instituţiilor din subordinea noastră să poată fi 
reglate şi cheltuite până la finele anului. Sigur,  s-a vorbit şi despre rectificarea bugetară.  

Din acest motiv Comisia economică a făcut o notă scrisă, o interpelare, prin care 
solicită ca toate comunele din judeţul Timiş să prezinte plenului consiliului judeţean, aşa 
cum prezintă domnul Borza contul de execuţie bugetară, o notă cu execuţia bugetară pe 
6 luni, astfel încât să avem un punct de plecare atunci când facem rectificarea şi să 
evaluăm corect fiecare solicitare şi sumele care se repartizează pe comune. Lucrarea nu 
este aşa grea şi solicităm să fie făcută atât pe partea de venituri cât şi pe partea de 
cheltuieli. În acest fel nu defavorizăm primarii care muncesc în avantajul celor care nu fac 
nimic şi vom constata că sunt comune cu un procent zero la venituri care stau cu mâna 
întinsă la consiliul judeţean pentru diverse acţiuni, inclusiv pentru acţiuni de dezinsecţie şi 
distrugere a ambroziei.  

Pe de altă parte trebuie să vă spun că noi finanţăm, aşa cum prevede legea, 
sportul de performanţă cu fonduri nerambursabile.  Prin urmare, consiliul judeţean 
finanţează diverse structuri sportive şi pentru că eu mă ocup de sportul – lupte vă 
informez că investiţia făcută de consiliul judeţean nu a fost fără efecte, dovadă că pe 23 
august două echipe la lupte libere din judeţul Timiş, CSM Lugoj – echipa de băieţi şi CSM 
Timişoara – echipa de fete au obţinut titlul de campioni naţionali ai României. La lupte 
greco – romane au câştigat cei de la Dinamo Bucureşti.  

Deci se merită să investim în sportul de performanţă şi astfel avem şi noi la 
Olimpiadă reprezentanţi ai judeţului Timiş cu care să ne mândrim. Cu sportul şi cultura 
putem ieşi în afara ţării. Mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Sunt membru în Consiliul de Administraţie al Centrului de Resurse şi Asistenţă 

Educaţională, instituţie aflată în subordinea consiliului judeţean  din punct de vedere 
patrimonial şi al resurselor umane şi aş vrea să se facă o evaluare în acest moment la 
această unitate pentru că nu s-au mai făcut igenizări de 3-4 ani de zile. Primăria nu a 
reparat acoperişul şi în sala festivă tot plafonul este stricat.  

Instituţia gestionează aproape 100 de consilieri parapsihologi şi logopezi care 
acordă evaluări copiilor şi aş vrea să le dăm o mână de ajutor luând în calcul o igenizare 
a instituţiei înainte de începerea anului şcolar.  

În al doilea rând aş vrea să adresez o întrebare domnului director Ilaş Claudiu, dar 
se pare că domnia sa nu mai este în sală.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
A ieşit pentru câteva momente dar revine imediat. Până atunci aş vrea să vă mai 

spun eu câteva cuvinte.  
Dacă tot aţi adus în discuţie evenimentele culturale şi sportive, precum şi modul de 

derulare al acestora, vă rog să vă uitaţi în mapele dumneavoastră în care veţi găsi o 
informare cu privire la cheltuielile sportive dar şi cu acţiunile sportive şi culturale ce vor 
avea loc în această lună, fiecare acţiunea având trecută locul, data şi ora desfăşurării. . 
Pentru acest lucru mulţumim domnului vicepreşedinte Zamfir Florian şi domnului Răzvan 
Hrenoschi.  

În ceea ce priveşte activităţile sportive am să vin cu propunerea de a reduce suma 
de la ACS Poli pentru că aceasta a retrogradat din Divizia A în Divizia B . De asemenea, 
după cum aţi văzut am aprobat instalarea transformatorului pentru a nu mai avea 
probleme în perioada de iarnă şi sperăm că anul viitor vom promova din nou, iar dacă se 
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întâmplă acest lucru atunci nu vom primi autorizaţia de funcţionare a terenului fără 
instalaţia de încălzire.  

Vă rog, de asemenea, să vă uitaţi dacă mai sunt structuri sportive la care putem să 
reducem sumele alocate. Pentru anul viitor vă propun să reducem sumele indiferent dacă 
promovează sau nu şi nu mă refer doar la Poli.  Aş vrea să venim cu cofinanţări nu doar 
din partea noastră şi să putem lărgi numărul asociaţiilor sportive şi culturale pe care le 
sprijinim.  

Vă mulţumesc că m-aţi lăsat să vă dau aceste informaţii, iar acum îl las pe domnul 
director Ilaş Claudiu să-i răspundă domnului Marin Popescu.  

 
Domnul consilier judeţean  Marin Popescu 
Domnule director Claudiu Ilaş vă felicit pentru funcţia pe care vremelnic o ocupaţi şi 

vă întreb în numele consilierilor judeţeni şi în calitatea pe care o am ca membru în 
Comisia de cultură, care sunt primele două priorităţi din punct de vedere al dezvoltării 
muzeului cu tot ce înseamnă acest lucru, respectiv includerea într-un circuit turistic, 
aportul pe care îl poate aduce la candidatura Timişoara  - Capitală Europeană.  

 
Domnul Claudiu Ilaş – director Muzeul Banatului Timişoara 
Vă mulţumesc pentru aprecieri şi vă pot spune că primul proiect ar fi finalizarea 

consolidării Castelului Huniade şi începerea fazei a doua de restaurare, iar cel de-al 
doilea ar fi revitalizarea păţii Bastionului care duce lipsă de vizitatori. Bineînţeles că prin 
expoziţiile care se pot face în Bastion şi după finalizarea Castelului putem considera că 
este un aport adus candidaturii Timişoara – Capitală Culturală Europeană în anul 2021.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Vă mulţumesc.  
Doresc să vă reamintesc domnule preşedinte că aţi promis consilierilor judeţeni şi 

mie personal că va fi finanţată performanţa. De aceea vă informez că echipa de rugby – 
campioană naţională a primit o sumă mult mai mică decât alte echipe care realizează 
sporturi de performanţă cum este fotbalul, baschetul etc.  

Mi-aţi promis că veţi face o rectificare pozitivă pentru rugby ca să ajungem la 1 
milion de lei pentru acest sezon. Să nu uităm că acum sunt în fazele finale şi mai sunt 
două etape până ajung să joace finala campionatului naţional. Sunt pe locul 2 în 
clasament şi sigur vor juca finala şi vor câştiga din nou campionatul.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am promis şi mă voi ţine de cuvânt.  
Aşa cum am spus mai devreme, aţi primit tabelul cu sumele alocate pentru 

structurile sportive şi v-am spus că sunt de acord să reducem sumele alocate unor 
structuri sportive care fie nu le-au cheltuit, fie le-am alocat sume prea mari şi să 
suplimentăm sumele altor structuri sportive care au performanţă deosebită cum este 
rugby şi nu numai. 

 Nu vreau să distribui în altă parte sumele alocate pentru sport ci doar să 
suplimentăm acolo unde există performanţă.  

 
Domnul consilier judeţean Păşcuţă Adrian 
Domnule preşedinte, dacă tot va urma o rectificare vă rog să ţineţi cont şi de faptul 

că anul acesta aniversăm 25 de ani de la Revoluţia din decembrie 1989 începută la 
Timişoara. Trebuie să gândim împreună un program complex care să ne aducă aminte de 
idealurile celor care au luptat pentru libertatea noastră.  
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De asemenea vreau să vă reamintesc că mai sunt 2-3 săptămâni până la 
începerea unui nou an şcolar. Am avut o discuţie cu doamna director Milutinovici căreia îi 
mulţumesc şi o felicit pentru activităţile desfăşurate în vederea diminuării abandonului 
şcolar.  

Îmi doresc ca şi alte instituţii cu atribuţii în acest sens să se implice măcar acum 
pentru diminuarea abandonului şcolar  sau neparticiparea şcolară. Vă mulţumesc! 

 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Da, nici nu se pune problema să nu sprijinim şi pe viitor aceste activităţi şi vă rog 
să vă mobilizaţi cât mai repede pentru ceea ce urmează în următoarea perioadă.  

Referitor la aniversarea celor 25 de ani de la Revoluţia din decembrie 1989 aş vrea 
să ţineţi cont şi de faptul că trebuie să căutăm soluţii să sprijinim Biserica Martirilor dar şi 
clădirea în care funcţionează în acest moment Memorialul Revoluţiei. Pentru aceasta se 
poate adopta o hotărâre şi sper ca cei din Comisia de cultură, învăţământ, tineret şi sport 
să găsească o soluţie astfel încât sumele alocate să vină în sprijinul acestor solicitări.  

Aş vrea ca anul acesta să existe o înţelegere şi o colaborare mult mai bună între 
asociaţiile de revoluţionari şi să nu mai fie discuţii.  

Rog pe toţi cei care au legătură cu activităţile din zona Revoluţiei din 1989 să se 
ocupe şi să găsească soluţiile optime pentru ca acţiunile din luna decembrie să se 
desfăşoare în mod corespunzător.  

Dacă nu mai sunt alte discuţii, regret că nu am reuşit să găsim o soluţie pentru a 
prelua în gestiunea noastră bufetul. Cum, s-a încheiat licitaţia? S-au prezentat două 
firme?  

Nu înţeleg de ce nu am mers pe varianta să servim noi masa aşa cum am stabilit 
cu domnul director Doros.  Bine, nu mai continuăm discuţia. Domnul Doroş şi Domnul 
Radu sunteţi invitaţi la discuţii la mine în birou.  

 
Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Judeţean Timis. 
 

                            
PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                     Ioan Dănuţ Ardelean 
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